
 
 
 
 
 
 
 

Fractie: D66 

Naam: Wim van Wegen 

Onderwerp: Huisvesting arbeidsmigranten 

Datum indiening vragen: 22 mei 2023 

 

Vragen: 
 
De fractie van D66 heeft de volgende vragen aan het college over de huisvesting van 
arbeidsmigranten: 
 
1. D66 wil graag een discussiepunt inbrengen: moeten we de inzet van arbeidsmigranten, naast in 

onze omgevingsvisie, ook niet meenemen in ons economisch beleid? 
 
Antwoord: 
Het college ziet het verband tussen economische ontwikkeling en het aantal 
arbeidsplaatsen, welke deels worden ingevuld door arbeidsmigranten. Op dit moment 
wordt bij nieuwe economische ontwikkelingen al goed gekeken wat de impact daarvan is 
op het aantal benodigde arbeidsmigranten en waar deze dan gehuisvest zouden kunnen 
worden. Het college gaat bij toekomstig economisch beleid rekening houden met de inzet 
van arbeidsmigranten. 
 

2. Zetten we met een maximaal aantal locaties/woonplekken voor arbeidsmigranten niet een rem op 
verdere economische ontwikkelingen? Is dit gewenst of juist niet?  
 
Antwoord: 
Het college is van mening dat er op dit moment (en na de evaluatie van de beleidsregel) 
nog genoeg ruimte zit in de mogelijkheden voor huisvesting van arbeidsmigranten. De lijn 
om de huisvesting categorieën te maximaliseren geeft grip op aantallen arbeidsmigranten 
in de gemeente, maar ook op de behoefte die er is vanuit de markt. Het college wil behoefte 
en aanbod intern afstemmen en tegelijkertijd ruimte geven voor groei, zonder voor 
omliggende gemeenten te gaan huisvesten (waterbedeffect). 

 
3. Willen we economische groei – of de groei van bepaalde sectoren – blijven stimuleren, ook als 

daar meer arbeidsmigranten voor nodig zijn dan nu wordt voorzien? Hoe kijkt het college hier 
tegenaan? 
 
Antwoord: 
Het college stimuleert economische groei van onze gemeente. Bij nieuwe bedrijven of 
uitbreiding van bestaande bedrijven op onze bedrijventerreinen wordt al rekening 
gehouden met de behoefte aan arbeid. Dit geldt ook voor uitbreiding van het 
glastuinbouwgebied. Dit is onderdeel van ons vestigingsbeleid. Dat betekent dat aantallen 
arbeidsmigranten wel in verhouding moeten staan met bepaalde mate van economische 
groei en dit moet passen voor onze gemeente. Hoe economische groei zich verhoudt tot 
het aantal arbeidsmigranten zal ook onderdeel zijn van de evaluatie van het sociaal 
economisch beleid.  

 
4. Wordt het welzijn/de leefkwaliteit van de arbeidsmigranten met de toepassing van de adviezen 

van de commissie Roemer voldoende geborgd?  
 
Antwoord: 
Het beleid dat nu geëvalueerd wordt gaat over de fysieke inpassing en het aantal locaties. 
Waarbij de adviezen vanuit Roemer zoveel mogelijk worden overgenomen. Onder andere 



de m2 per persoon. Focus op welzijn dient te landen in sociaal beleid. Dit gaat echter over 
meer aandachtstgroepen dan alleen arbeidsmigranten. Het college kijkt hoe dit een goed 
vervolg moet krijgen. 

 
5. De aandacht voor de kwaliteit van de huisvesting van arbeidsmigranten lijkt in verhouding tot de 

aandacht voor andere onderdelen wat aan de magere kant. Is het college bereid om dit verder uit 
te werken, zodat dit een speerpunt wordt voor het nieuwe beleid? 
 
Antwoord: 
Kwaliteit van huisvesting wordt bewaakt door bijvoorbeeld milieunormering en het 
bouwbesluit. Het college kijkt naar voorwaarden die gekoppeld kunnen worden aan de 
schaarse vergunningen voor huisvestingslocaties. Focus hierop is de kwaliteit van een 
gehele locatie. Waarbij het college juridisch laat uitzoeken welke voorwaarden omtrent 
kwaliteit en leefomgeving als voorwaarde kunnen worden meegegeven bij het verlenen van 
een vergunning voor huisvesting.  
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